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Betreft: Vragen op grond van art 43 RvO inzake de dekking van AED’s in wijken 
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van recent onderzoek van de Hartstichting, waaruit blijkt dat vier op de tien 

Nederlanders niet weten of er in hun buurt een AED aanwezig is, stellen wij, namens de 
VVD-fractie Brunssum, u de volgende schriftelijke vragen over de beschikbaarheid en 

zichtbaarheid van AED’s in onze gemeente. 
 

Het belang van snel reanimeren bij een hartstilstand kan niet genoeg benadrukt worden. De 
overlevingskansen nemen aanzienlijk toe wanneer binnen zes minuten wordt gestart met 

reanimatie en een AED wordt gebruikt. De VVD vindt het daarom van groot belang dat de 
dekking en zichtbaarheid van AED’s in Brunssum optimaal is, zodat inwoners in geval van 

nood snel kunnen handelen. 
 

Daarnaast pleiten wij voor een brede campagne om meer burgerhulpverleners op te leiden 
en het belang van reanimatiecursussen onder de aandacht te brengen. Door inwoners actief 

te betrekken bij het reanimatienetwerk kunnen levens worden gered. De gemeente zou 
hierin een faciliterende rol kunnen spelen door samen te werken met lokale organisaties en 

EHBO-verenigingen. 
 
1. Inzicht in de huidige dekking 

a. Heeft de gemeente inzicht in de huidige spreiding van AED’s binnen de wijken van 
Brunssum? 

b. Hoeveel AED’s zijn er momenteel in Brunssum die 24/7 beschikbaar zijn voor publiek 
gebruik? 

 
2. Informatievoorziening aan inwoners 

a. Op welke manier informeert de gemeente inwoners over de aanwezigheid van AED’s? 
b. Is de gemeente bereid om een overzichtskaart of informatiecampagne te ontwikkelen 

om de bekendheid van AED-locaties onder inwoners te vergroten? 
 

3. Stimuleren van AED-aanwezigheid 
a. Heeft de gemeente beleid of subsidiemogelijkheden om de aanschaf en plaatsing van 

AED’s in buurten te stimuleren? 
b. Wordt er samengewerkt met bewonersinitiatieven of bedrijven om AED’s breder 

beschikbaar te maken? 
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4. Burgerhulpverleners en reanimatienetwerk 
a. Hoeveel burgerhulpverleners zijn er in Brunssum geregistreerd bij het reanimatie-
oproepsysteem HartslagNu? 
b. Op welke manier ondersteunt of stimuleert de gemeente de werving en training van 
burgerhulpverleners? 

c. Is de gemeente bereid een campagne te starten om meer inwoners te motiveren een 
reanimatiecursus te volgen en zich aan te melden als burgerhulpverlener? 

 
5. Gemeentelijke verantwoordelijkheid en beleid  

a. De Hartstichting roept gemeenten op om een actievere rol te spelen in de 
aanwezigheid en zichtbaarheid van AED’s. Hoe kijkt het college hiertegen aan? 

b. Is de gemeente bereid om het beleid rondom AED-dekking te herzien of uit te breiden, 
zodat alle wijken in Brunssum binnen de zogeheten zes-minutenzone vallen? 

 
Wij zien uw beantwoording van deze vragen met belangstelling tegemoet. 

 
Met vriendelijke groet, 

 
Namens VVD-fractie Brunssum, 

 
Dionne van Oppen Sharon Gulpen 

raadslid  commissielid 


